
 
 
 

 
 

Generalforsamling 8/7 - 2023 
 

Bestyrelsen foreslår Frank som dirigent. Han takker for valget. 

 

Generalforsamlingen er indkaldt fuldt lovligt. 

 

1. Nanna beretter om stranden og adgangen hertil via trappen. Der 

bliver lavet en bro ud over stenene i bunden af trappen bekostet af 

kommunen. Det bliver lavet i uge 29. Stor tak til Morten for 

engagementet. 

 

Der er bevilget 26 mio. fra folketinget til strandfodring. Måske står 

projektet til forfald. Foreløbig er lauget for lodsejere i første række sat 

i bero. 

 

Optælling af Røllike Gyvelkvæler sker nu på mandag den 10/7 kl. 

09.30-12.00. Vær opmærksom herpå ved loppemarkedet i morgen 

søndag. 

 

Dejligt med deltagelse af mange ved Midsommerbålet på stranden 

den 23/6. Vi gentager succesen næste år. Nanna inviterer. 

 

Nanna informerer om brugen af grundejerforeningens facebookside. 

 

Serviceinformation: Havvindmølleparken bliver nok ikke til noget. 

Ligeledes kommer der ikke en havn i Liseleje. 

 

Se formandens beretning. 

 

2. Regnskabet fremlægges. Brug af trappen ved Grf. 1. juni er faldet fra 

2500 kr. til 1000 kr. Regnskabet er godkendt. 

 

3. Kontingentet fastholdes. 

 



 
 
 

 
 

4. Jørgen fremlægger forslag om udbedring af huller i vejene. Er det et 

fælles projekt eller for den enkelte grundejer? 

Niels har set vejene efter og sat 60 krydser ved huller i vejene. En 

overordnet vurdering lyder på, at det samlet vil koste 200.000 kr. at 

udbedre hullerne – hvis alle huller og veje skal repareres. 

 

Grundejerne kommer med argumenter for og imod, bla. om der bør 

etableres et decideret vejlaug, så det foregår i et andet regi ved siden 

af grundejerforeningen, og hvilke veje og huller bør tages med ved en 

fælles reparation. Holger mener ikke, at vi skal være et vejlaug, men 

derimod at vi skal gemme pengene til andre presserende ting. 

Bestyrelsen forholder sig neutralt og stemmer individuelt. 

 

Afstemningen: Skal reparation af vejene foretages i fælles 

koordinering?  Stemmerne faldt 12 imod, 2 blanke, 13 for. Fælles 

koordinering af reparation af veje blev således vedtaget af 

generalforsamlingen. 

 

Claus, Niels og Jørgen etablerer en arbejdsgruppe, der vil fremlægge 

et konkret forlag ved næste års generalforsamling.  Arbejdsgruppen 

vil se nærmere på at afgrænse og konkretisere Jørgens oprindelig 

forslag: 

• Hvilke huller skal repareres? 

• Hvem skal betale? Fælles koordinering ændrer ikke ved, at vi 

som grundejere hver især er ansvarlige for reparation foran 

egen matrikel. 

• Hvor meget bliver det? Arbejdsgruppen indhenter tilbud. 

 

Efter generalforsamlingen har asfaltgruppen lavet en oversigt over 

reparation af vejene med en afklaring af, hvad der skal laves og til 

hvilken pris.  Dette vedhæftes referatet til orientering.  Emnet tages 

op igen ved næste generalforsamling. 

 

5. Nanna er genvalgt som formand. 

 



 
 
 

 
 

6. Jørgen vælges ind i bestyrelsen og Lars trækker sig. Tak til Lars for 

hans arbejde i bestyrelsen. 

Niels genvælges. 

Susanne genvælges som suppleant. 

 

7. Niels er genvalgt som kasserer og Frank som revisor. 

 

8. Eventuelt 

Hvor er skraldespandene på den offentlige grund? Nanna 

undersøger. 

Ønsker man er benytte Skellets trappe ved siden af Klintevej 51, send 

besked til brodersen@hbdi.dk 

Bestyrelsen undersøger om foreningens formue er for stor.  
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